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PROTOKOŁ NR  87/2005 
Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego  

odbytego w dniu 26 kwietnia 2005r. 
 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 

a) pięciu członków komisji (wszyscy)  
b) Grzegorz Grabowski – Wójt Gminy 
c) Adam Gardzielewski – pracownik Urzędu Gminy 
d) Monika Żendarska – pracownik Urzędu Gminy 

 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
3. Zatwierdzenie porządku obrad, 
4. Podsumowanie „akcji Zima 2004/2005”, 
5. Plan nabywania, zbywania i zamiany nieruchomości na terenie gminy Dębnica 

Kaszubska, 
6. Wykonanie budżetu za 2004r.. 

 
Ad 1-3 
 
 Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokoł z 
poprzedniego posiedzenia Komisji oraz zatwierdziła porządek obrad.  
 
 
Ad 4 
 

Podsumowując „Akcję zima 2004/2005” ,można stwierdzić, że ogólnie wypadła dobrze. 
Było parę skarg ale wiadomo, że w krótkim czasie nie można odśnieżyć w kilku 
miejscowościach jednocześnie.  
Ogólnie „Akcja zima” kosztowała budżet Gminy 30.993,42 zł. z tego: 

1. Firma „Pako” Pałubicki – 8.055,00 zł 
2. Zakład Gospodarki Komunalnej – 9.303,00 zł 
3. Kucharska Ewa z Dębnicy Kasz. – 3.285,42 zł 
4. Krycki Eugeniusz – 10.350,00 zł 

Komisja analizując faktury usługodawców zwróciła uwagę że rozliczenie usług za miesiące 
XI i XII 2 004r. nastąpiło dopiero w miesiącu lutym i marcu 2005r. Urząd Gminy z płatności 
względem usługodawców już się wywiązał. 
Komisja wnioskuje aby przy rozpatrywaniu przetargu na świadczenie usług w sezonie 
2005/2006 zwrócić uwagę ewentualnym usługodawcom na terminowe składanie faktur za 
wykonane usługi. 
 
Ad 5 
 
 Plan nabywania, zbywania i zamiany zakłada aby przejąć  oczyszczalnię (działkę pod 
nieruchomością) musimy wyrazić zgodę na przejęcie przez Nadleśnictwo Łupawa drogi Nr 11 
i 12 w obrębie Gogolewka. Droga Nr 12 jest o pow. 0,71 ha a droga Nr 11 o pow. 0,33 ha. 
Działka pod oczyszczalnią ma powierzchnię 0,31 ha.  
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 Komisja plan opiniuje pozytywnie i wnioskuje aby przy zawarciu aktu notarialnego 
zapisać dostępność użytkowania tych dróg przez mieszkańców gminy. 
 
Ad 5 
 
 Komisja wykonanie budżetu za 2004r. opiniuje pozytywnie.  
 
Na tym protokoł zakończono. 
 
                                                                                               Przewodnicząca 
                                                                                 Komisji Rolnictwa, Budownictwa 
                                                                                       i Rozwoju Gospodarczego 
                                                                                            /-/ Urszula Rączka 


